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Tordas Község Polgármestere
I

Meghívó

Értesítem, hogy képviselőtestületünk1996. június 27-én (csütörtökön) 15 órakor ülést tart.

Az ülés helye: Községháza

Napirend:

1.1 Iskola Igazgató ás óvodavezeteő megbízása.
Előadó: Farkas János polgármester

2.1 Bejelentések, javaslatok.

melynek tárgyalásához meghívom.

Kérem a testületi ülésen való feltétlen megjelenését.

T o r d a s, 1996. június 18.
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az 1996. év június hó 27. napján
megtartott képviselőtestületiülésről

9./ Vasvári Pál

7./ Rácz József

8./ Turda Sándor

5./ Kunsági László

6./ Dr. Pápai Péter

4./ Juhász György

3./ Fábián Jánosné

2./ Farkas János

Meghívottak:

1.1 Cifka János

10./ Zémann Géza

11./ Márki Ferenc jegyző
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Jegyzőkönyv

Készült: Tordas Község Képviselőtestületének 1996. június 27-én megtartott
üléséről.

Az ülés helye: Községháza

Jelen vannak: Cifka János, Farkas János, Fábián Jánosné, Juhász György, Kunsági László,
Dr. Pápai Péter, Turda Sándor, Vasvári Pál képviselők,

Márki Ferenc jegyző
Dr. Hamza Lászlóné iskola igazgató
Cigány Zoltánné óvónő

Bediné Németh Márta műv.ház igazgató

Igazoltan távol: Rácz József, Zémann Géza képviselők

Farkas János polgármester üdvözli a megjelenteket. Megállapítja, hogy az ülés határozatképes
javaslatot tesz a napirendekre.
Egyben tájékoztatja a testületet, hogy a kinevezési ügyben érintettek a nyílt ülés megtartásához
hozzájárultak.

Napirend:

1./ Iskola igazgató és óvodavezető megbízása.
Előadó: Farkas János polgármester

2./ Bejelentések, javaslatok.

A napirendekre tett javaslatot a képviselőtestület egyhangúlag elfogadta.

I. Napirend tárgyalása

1./ Iskolaigazgató és óvodavezető megbízása

Farkas János polgármester ismertette, hogy az iskolaigazgató ötéves megbízatása lejár, az
óvodavezető határozott idejű megbízatása szükséges, ezért a képviselőtestület a szükséges
pályázati kiírást megtette.
Az iskolaigazgató állásra sem a nyítvaálló időben sem később pályázatot senki sem nyújtott be,
így a jogi szabályozás értelmében az intézmény vezetését megbízotti viszonyban kell ellátni,
amíg a pályázat megismétlésére sor kerülhet.
Az óvodavezetői állásra egy pályázat érkezett.
Javasolja előbb az iskolaigazgatói megbízásról döntsön a testület.
Az iskolaigazgatói állás tekintetében, ismerve a tantestület összetételét, annak egységét,
javasolja az elkövetkezendő egy évre megbízni Dr. Hamza Lászlónét, aki eddig a kinevezett
iskolaigazgató volt. Kétjük lássa el még egy évig e feladatot.
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Hozzászólások:

Kunsági László - miért nem pályázott újra az iskola igazgató?

Dr. Hamza Lászlóné iskolaigazgató válaszában elmondja, hogy az elmúlt hat év vezetői

munkája igen sok volt. Mindenki sokat dolgozott a tantestületben. Most úgy érzi elfáradt. Ezt a
munkát nem szabad rosszabbul csinálni, a szintet tartani, növeini kell. Az iskola előtt olyan
feladatok állnak, amelynek végrehajtásához most nincs ereje. E munkák nem egy évre szólnak,
ezért ezt egy új vezetőnek kellene elkezdeni.
Ha más jelöltje nincs a képviselőtestületnek, természetesen még egy évig elvállalja az igazgatói
megbízást.

Cifka János - szomorúnak érzi, hogy senki sem pályázott és fóleg hogy a tantesfuletből nem
pályázott senki. Olyan rossz híre van iskolánknak ?

Dr.Hamza Lászlóné válaszában elmondja, hogy van a tantestületbe is nem egy olyan személy,
aki alkalmas lehetne igazgatói állás betöltésére. Meg lehet érteni a nem pályázókat is. Vezetni
azért több munka, mint "csak" tanítani. A vezetés miatt sok minden a háttérbe szorul, mint pid.
a magánélet. Egy családos embernek ez nem igazán jó.

Juhász György nem gondolt arra az iskola igazgató, hogy beosztottként rossz lehet majd
ugyanott dolgozni ?

Dr. Hamza Lászlóné elmondja, hogy gondolt erre, de egy jó vezetőnélennek nincs jelentősége.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igenlő szavazatta1) az alábbi
határozatot hozta:

19/1996. (VL27.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete a "Sajnovics János"
Általános Iskola igazgató teendőivel 1996.augusztus l-től
1997. június 30-ig Dr. Hamza Lászlóné sz:Banyár Irén
(Moha, 1950.06.05.) tanárt bízza meg.

Farkas János polgármester ismertette az óvodavezetői állásra beérkezett pályázatot, az óvodai
tantestület és közalkalmazottai véleményét.
A pályázó Cigány Zoltánné a jelenlegi vezető óvónő. Munkájával mindenki elégedett. Több
évtizedes óvónői munkája alapja lehet vezetői kinevezésének, a pályázatában leírtak
megvalósítására. Javasolja öt éves kinevezését.

Hozzászólások

Kunsági László az óvoda munkájával eddig sem volt probléma. A munka kiegyensúlyozott,
nyugodt, szakmailag és jó. Ennek egyik felelőse a jelenlegi pályázó. Javasolja kinevezését.

Több hozzászólás nem volt a képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:
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20/1996. (VL27.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete' a napközi otthonos
óvod~a vezető óvónői á1Iására kiírt pályázat alapján ;
1996. szeptember l - től 2001. augusztus 31-ig teIjedő

ötéves időtartarnra vezető óvónőnek Cigány Zoltánné
sz: Milichovszki Katalin (Tordas, 1949. 12. 30.) óvónőt

nevezi ki.

n. Napirend után

Bejelentések. javaslatok

1.1 Vezetők bejelentései

Farkas János polgármester felkérte Bediné Németh Mártát műv.ház igazgatót, tájékoztassa a
testületet az augusztus 20-i ünnepség előkészítéséről.

Bediné Németh Márta igazgató elmondta, hogy a műsorterv összeálit. Augusztus 19-én a
község fóterén kialakitásra kerülő emlékpark ünnepélyes átadására kerülne sor, ünnepi
beszéddel, Kátai Zoltán előadóművész műsorával. Délután lehetne sportműsorokat rendezni.
Mészáros Géza vállalkozó szponzorálna egy kommandós bemutatót, lehetnének labdarugó
mérkőzések, játékok.
20-án a Szent István-napi Vidámságokkal folytatódna az ünnepség. Ismertette a műsortervet,

amely tűzijátékkal és bállal zárulna.

A képviselőtestület kérte a szervezés és műsorok költségeinek biztositását a megszokott,
vállalkozói támogatásokból megszervezni. A részletes műsor összeállítását a műv. házra bízza.
Asportrendezvények megszervezéséről a Sportegyesület gondoskodjon. A végleges program
leadására július közepéig kerüljön sor.

A polgármester a továbbiakban ismertette aDDGÁZ részvényekkel kapcsolatos álláspontokat,
a Fejér Megyei Közgyűlés elnökének levelét és kérését.
Javasolja a mellékelt határozati javaslat elfogadását.

Hozzászólás nem volt a Képviselőtestület egyhangúlag ( 8 igenlő szavazattal ) az alábbi
határozatot hozta:

21/1996. (VL27.) sz. határozat

Tordas Község Képviselőtestülete megtárgyalta a
DDGÁZ részvények közös értékesítését célzó
előterjesztést és a következők szerint döntött: ki.
1./ A képviselőtestület kifejezi szándékát, hogy a

birtokába kerülő DDGÁZ részvényeket 1996.
szeptember 30-ig nem értékesíti önállóan.
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2./ Megbízza a következő személyeket, hogy Tordas
önkormányzatának érdekeit a DDGÁZ részvények
közös értékesítése ügyében folytatott tárgyalásokon
képviselje:
Jakus Gyula FM. Önkormányzati Hivatal fótanácsosa,
Radeczki György polgármester Perkáta,
Molnár Ferenc polgármester Sukoró
Horváth Ottó polgármester Martonvásár
Kovács László polgármester Cece,
Tropa István polgármester Sárkeresztes,
Dr. Póczos Géza irodavezető Megyei Jogú PM Szfvár

3./ A közös tárgyalások eredményeként létrejövő

megállapodás tervezetet megtárgyalja, és annak
ismeretében dönt a részvények közös értékesítésérőL

4./ Megbízza a polgármestert, hogy az adott megye
településeit képviselő személyek tevékenységét
koordináló Fejér Megyei Önkormányzati Hivatal
Teruletfejlesztési és Környezetvédelmi Osztálya
részére a határozatot három napon belül megküldje.

Határidő: 1996. július 10.
Felelős: polgármester

A polgármester a továbbiakban kérte a testületet, hogy az előző ülésen a vízmű koncesszióba
adásának kérdéséről döntsenek.

A képviselőtestület állásfoglalása: a közös vízmű koncesszióba adását nem tartja időszerűnek.

Márki Ferenc jegyző ismertette a testülettel a háziorvosi szolgálat degressziós korekció
alkalmazásának jogi feltételeit.
Elmondta, hogy a lakosságszám ( Tordas Gyúró együtt: 2529 fó) ugyan lehetővé tenné két
orvosi körz3et létrehozását, azonban a létszám megosztása nem egyszerűen felezést jelent.
Tordas létszáma nagyobb, míg Gyúró nem éri el a jogszabályban rögzített 1200 ros biztosított
létszámot. Új körzetet csak akkor lehetne alakítani, ha a tordasi testület a település valamelyik
részét kijelöli olyan körzetté, amely Gyúróhoz tartozna. Ismerve a két település lakóit, korábbi
viszonyát, de akár a távolságot is, ez nehezen elképzelhető döntés lenne.
Ahhoz, hogy az ÁNTsz megyei roorvosa az újabb körzetre vonatkozó álláspontját kialakítsa,
szükséges a testület döntése.

A képviselőtestület a javaslattal egyetértett és egyhangulag ( 8 igenlő szavazattal) az alábbi
határozatot hozta:
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Tordas Község Képvise1őtestülete Tordas és Gyúró
községek területére szervezett háziorvosi szolgálaton,
annak szervezeti felállásán , egyetértésben Gyúró község
Képviselőtestületével, nem kíván változtatni, mivel
Gyúró önállóan - a biztosított létszám miatt - új körzetet
alakítani nem tud.
A képviselőtestület Tordas község létszámából, egy új
körzet alakítása miatt, nem csatol területet a szomszéd
község körzetéhez.

km[

22/1996. (VI. 27. ) sz határozat

Több bejelentés nem volt a polgármester az ülést befejezettnek nyilvánította


